
Protokół Nr XXXI / 2017 
z XXXI sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 

z dnia 25 października 2017 r. 
 
 

XXXI sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie pod przewodnictwem Stanisława Panka, Przewodniczącego Rady Powiatu 
Łańcuckiego. W sesji udział wzięło 19 radnych, co stanowi kworum, wobec 
powyższego Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 
Następnie powitał gości, radnych, Zarząd Powiatu Łańcuckiego oraz pracowników 
Starostwa (lista radnych i gości w załączeniu do protokołu).  
 
 
Ad. 2. 

Ustalenie porządku obrad. 
 
 

Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu na wniosek Zarządu Powiatu 
wprowadził dodatkowe punkty do porządku obrad tj.  
 podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Centrum 

Medycznego w Łańcucie,  
 podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie trójstronnej umowy 

wsparcia z Bankiem Gospodarstwa Krajowego oraz Centrum Medycznym 
w Łańcucie,  

 podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy wsparcia 
z Centrum Medycznym w Łańcucie.  

 
Za wprowadzeniem dodatkowych punktów głosowało 18 radnych (stan radnych 

wynosi 18 osób). Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. Następnie 
odczytał zmieniony porządek obrad.  
 
Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Wręczenie listów gratulacyjnych dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych w ramach 

programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów.  
4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Łańcuckiego za rok 

szkolny 2016 / 2017.  
5. Podjęcie pakietu uchwał dotyczących stwierdzenia przekształcenia zasadniczych 

szkół zawodowych w szkoły branżowe I stopnia oraz szkół policealnych zgodnie 
z przepisami reformującymi system szkolny. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Łańcuckiego na rok 2018 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 
o których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”.  
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7. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Centrum 
Medycznego w Łańcucie.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie trójstronnej umowy 
wsparcia z Bankiem Gospodarstwa Krajowego oraz Centrum Medycznym 
w Łańcucie.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy wsparcia 
z Centrum Medycznym w Łańcucie.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2017. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
12. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

13. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
14. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
15. Sprawy różne.  
16. Zakończenie. 
 
 
Ad. 3. 

Wręczenie listów gratulacyjnych dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych 
w ramach programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów.  

 
 
Wprowadzenia do tematu dokonała pani Krystyna Gruca Naczelnik Wydziału 

Edukacji i Spraw Społecznych. Poinformowała, że w 2009 r. z inicjatywy 
Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji, jak również 
obecnego Przewodniczącego Komisji Edukacji i grupy radnych pracujących w komisji 
powstał „Program wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół 
ponadgimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Łańcucki”. 
Stypendia przyznawane są uczniom szkół ponadgimnazjalnych kończących się 
egzaminem maturalnym za wyniki w nauce lub uzyskanie tytułu laureata olimpiady, 
konkursu przedmiotowego o zasięgu, co najmniej wojewódzkim, jak również za 
osiągnięcia o charakterze sportowym, naukowym oraz artystycznym. Nagroda 
edukacyjna jest indywidualnym wyróżnieniem dla uczniów, wszystkich typów szkół 
ponadgimnazjalnych, których zdolności i zainteresowania wykraczają poza program 
szkolny i którzy mogą poszczycić się wybitnymi osiągnięciami naukowymi, 
artystycznymi lub sportowymi. Stypendia mają formę pieniężną. 

W tym roku wpłynęło ponad 30 wniosków, komisja wybrała najlepszych uczniów, 
którzy osiągnęli najwyższe wyniki. W gronie tym znaleźli się stypendyści:  
z I Liceum Ogólnokształcącego im. Henryka Sienkiewicza w Łańcucie: Paweł 
Kalinowski, Maksymilian Wojnar, Anna Drążek, Karolina Piekło, Karolina Szpunar, 
z Zespołu Szkół Nr 1 im. Janusza Korczaka w Łańcucie: Roksana Noworol, Sylwia 
Trojnar, Bartłomiej Uchman, 
z Zespołu Szkół Technicznych w Łańcucie: Karol Budziwół i Aleksandra Trojnar.  
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Wręczenia listów gratulacyjnych dokonali Pan Starosta, Przewodniczący Rady 
Powiatu, Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
 
Ad. 4. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Łańcuckiego za rok 
szkolny 2016 / 2017. 

 
 
Pani Krystyna Gruca Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

przedstawiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Łańcuckiego 
za rok szkolny 2016/2017 w formie multimedialnej (materiały w załączeniu do 
protokołu).  

 
Dyskusja  

Pan Przewodniczący podziękował pani Naczelnik Krystynie Grucy oraz 
Wydziałowi Edukacji i Spraw Społecznych za przygotowanie materiałów 
i przedstawienie prezentacji. 

 
Radna Monika Roman poinformowała, że w czasach, gdy sama uczęszczała do 

ZS Nr 1 w Łańcucie bardzo dobrze funkcjonowało kształcenie na wydziale 
humanistycznym, profesor Mariusz Duliban utrzymywał bardzo wysoki poziom. 
Dodała, że po tym kierunku bardzo wiele osób dostało się na studia prawnicze. 
Zaproponowała, aby powrócić do tej formy i aby otworzyć kierunek humanistyczno – 
prawny.  

Pani Dyrektor ZS Nr 1 Małgorzata Kupis poinformowała, że taka klasa jest 
w ZS Nr1. Jest to oddział, który ogólnie nazywa się klasą humanistyczną o kierunku 
dziennikarstwo oraz prawo i bezpieczeństwo narodowe.  

 
W temacie tym wypowiadał się Marian Kurek Przewodniczący Komisji Edukacji, 

Kultury, Sportu i Rekreacji. Stwierdził, że oświata łańcucka zmierza w określonym 
celu, dyrektorzy przynajmniej dwa razy do roku podsumowują pracę całej kadry 
poszczególnych szkół, wyznaczając nowe kierunki. Rada Powiatu i Komisja Edukacji 
również analizuje sytuację na rynku oświatowym biorąc pod uwagę wielość 
czynników, tj. zmieniające się warunki pracy, czy powstawanie nowych zawodów.  

Stwierdził, że na dzień dzisiejszy liczba uczniów w szkołach wynosi 1819, 
w porównaniu do roku szkolnego 2002/2003 jest to mniej o 4000 uczniów. Mimo to 
udało utrzymać się edukację i dążyć do podnoszenia, jakości.  

Przypomniał, że na przestrzeni działalności samorządu oddano 3 szkoły powiatowe 
innym samorządom, ale było to konieczne.  

Na sukces szkół powiatowych składa się bardzo wiele czynników. O sukcesie 
decydują dwie rzeczy, po pierwsze szkoła, jako kadra i baza, po drugie to osiągniecia 
szkół. Wszystko to razem wzięte sprawia, że renoma szkoły wzrasta.  

Wyraził słowa podziękowania wszystkim dyrektorom szkół, za podejmowanie 
działań, aby szkoły dobrze funkcjonowały i aby podnieść ich, jakość. Podziękował 
Wydziałowi Edukacji na czele z panią Naczelnik za bardzo dobrą współpracę, 



 4

Zarządowi Powiatu, który pozytywnie odpowiadał na wszystkie inicjatywy 
edukacyjne. Radnym, że głosowali za wszystkimi inwestycjami, które w tym roku 
można było rozpocząć w szkołach.  

 
Przewodniczący Rady Powiatu stwierdziła, że radny Marian Kurek był 

wyrazicielem całej Rady Powiatu. Przypomniał jedynie, że powiat w swoim obszarze 
ma jeszcze trzy szkoły ponadgimnazjalne w Wysokiej, Rakszawie i Żołyni. Stwierdził, 
ze los tych szkół będzie trudny ze względu na zmierzch gimnazjów, ponieważ zasoby 
lokalowe do tych szkół czerpane są ze środowiska lokalnego. Jako ciekawostkę 
powiedział, że szkoła ponadgimnazjalna w Żołyni może poszczęścić się 100% 
zdawalnością egzaminu materialnego w latach 2017, 2016, 2015.  
 Na tym temat ten zakończono. 
 
 
Ad. 5. 

Podjęcie pakietu uchwał dotyczących stwierdzenia przekształcenia 
zasadniczych szkół zawodowych w szkoły branżowe I stopnia oraz szkół 
policealnych zgodnie z przepisami reformującymi system szkolny. 

 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 

Kultury, Sportu i Rekreacji, którą przedstawił Marian Kurek Przewodniczący Komisji.  
 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 18 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XXXI / 176 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Łańcucie 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Kochanowskiego w Łańcucie została 
podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 18 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XXXI / 177 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Łańcucie 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Łańcucie została 
podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 18 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XXXI / 178 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 



 5

stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 w Łańcucie 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Technicznych w Łańcucie została podjęta 
(uchwała w załączeniu).  

 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 19 osób, doszła pani Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta). Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXXI / 179 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia Szkoły Policealnej Nr 1 w Łańcucie wchodzącej w skład Zespołu 
Szkół Nr 2 im. Jana Kochanowskiego w Łańcucie została podjęta (uchwała 
w załączeniu).  

 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie. Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXXI / 180 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia Szkoły Policealnej Nr 2 w Łańcucie wchodzącej w skład Zespołu 
Szkół Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Łańcucie została podjęta (uchwała 
w załączeniu).  

 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie. Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXXI / 181 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 1 w Łańcucie wchodzącej 
w skład Zespołu Szkół Nr 1 im. Janusza Korczaka w Łańcucie została podjęta 
(uchwała w załączeniu).  

 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie. Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXXI / 182 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 2 w Łańcucie wchodzącej 
w skład Zespołu Szkół Technicznych w Łańcucie została podjęta (uchwała 
w załączeniu).  

 
Marian Kurek Przewodniczący Komisji Edukacji zwrócił uwagę, na to, że są dwie 

Szkoły Policealne dla Dorosłych nr 1 i nr 2, zapytał czy jest to uzasadnione.   
Pani Krystyna Gruca stwierdziła, że powiat jest zobowiązany przepisami prawa 

dokonać powyższych przekształceń, natomiast procedury związane z likwidacją szkół 
są na wniosek dyrektora danej szkoły.  
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Ad. 6. 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy 

Powiatu Łańcuckiego na rok 2018 z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Krystyna Gruca, Naczelnik Wydziału 

Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że ustawa o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie nakłada na samorządy obowiązek uchwalania corocznego 
programu współpracy nad organizacjami pozarządowymi. Program został 
przygotowany zgodnie z tymi zasadami, które ujęte są w uchwale. Organizacje 
pozarządowe nie zgłosiły uwag do projektu. 

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 19 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XXXI / 183 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu Łańcuckiego na rok 2018 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 7. 
Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego „Centrum 

Medycznego w Łańcucie” sp. z o.o.  
 
Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 

Poinformował, że w najbliższych dniach zostanie podpisana umowa z firmą, która 
wygrała przetarg na budowę pawilonu diagnostyczno – zabiegowego. Na finansowanie 
tej inwestycji składa się udział własny, dofinansowanie z RPO oraz kredyt. 
Prowadzone są rozmowy z Bankiem Gospodarstwa Krajowego odnośnie kredytu, 
ponieważ po przetargu wyszła większa kwota, niż wynikało to z kosztorysu. Pan 
Starosta przekazał, że szczegółowych informacji w tej sprawie udzieli pani 
Wicestarosta.  

 
Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta poinformowała, iż dużo wcześniej został 

rozpoczęty montaż finansowy do realizacji inwestycji budowa pawilonu diagnostyczna 
– zabiegowego. Po otwarciu ofert na wykonawstwo tego obiektu okazało się, że kwota 
po przetargu jest wyższa, od zakładanej. W związku z tym zachodzi konieczność 
sfinansowania różnicy w kwocie około 3 mln zł. BGK zażądał od Powiatu pokrycia tej 
kwoty poprzez zwiększenie udziałów w latach 2020 – 2029.  
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Pani Wicestarosta poinformowała, że pan Prezes zadeklarował podpisanie 
porozumienia z Powiatem Łańcuckim, że środki te wygospodaruje z bieżącej 
działalności spółki i sam będzie rozliczać się z wykonawcą. Natomiast jeżeli środków 
nie uda się wypracować w spółce wówczas na podstawie uchwały powiat przekaże 
pieniądze do CM w Łańcucie. 

Kolejny projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie trójstronnej 
umowy pomiędzy BGK, Powiatem Łańcuckim i Centrum Medycznym dotyczących 
kwot, które już wcześniej zostały przekazane na realizację inwestycji w CM.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 19 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XXXI / 184 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
podwyższenia kapitału zakładowego Centrum Medycznego w Łańcucie została 
podjęta (uchwała w załączeniu).  
 
 
Ad. 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie trójstronnej umowy 
wsparcia z Bankiem Gospodarstwa Krajowego oraz Centrum Medycznym 
w Łańcucie. 

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 19 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XXXI / 185 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie trójstronnej umowy wsparcia z Bankiem Gospodarstwa 
Krajowego oraz Centrum Medycznym w Łańcucie została podjęta (uchwała 
w załączeniu).  
 
 
Ad. 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy wsparcia 
z Centrum Medycznym w Łańcucie. 
 

Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca 
Komisji.  
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Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 
głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 19 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XXXI / 186 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy wsparcia z Centrum Medycznym w Łańcucie 
została podjęta (uchwała w załączeniu).  
 
 Pan Starosta w imieniu Zarządu Powiatu Łańcuckiego podziękował wszystkim 
tym, którzy pracowali nad tymi uchwałami, Radzie Powiatu za przegłosowanie. 
Podkreślił, że jest to inwestycja, która jest bardzo ważna dla społeczności powiatu, 
dodał, że po podpisaniu umowy firma budowlana wchodzi na plac budowy.  
 
 
Ad. 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2017. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2017 przedstawił 

i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. W projekcie uchwały zmienia się 
dochody budżetu powiatu o kwotę 1 182 340 zł. Natomiast wydatki budżetu zmienia 
się o kwotę 1 182 340 zł.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie. Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXXI / 187 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zmiany budżetu powiatu 
na rok 2017 została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 11. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie. Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
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Nr XXXI / 188 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Łańcuckiego została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 12. 
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu 

Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał 
Rady Powiatu z poprzedniej sesji. 

 
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu 

Powiatu Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji 
uchwał Rady Powiatu (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  

 
Radna Monika Roman w nawiązaniu do powyższego sprawozdania wypowiadała 

się odnośnie odbytego spotkania, które w sprawie łącznika oraz zwróciła się o 
informowanie radnych, o kolejnych takich spotkaniach. Radna wyraziła chęć wzięcia 
w nich udziału.  

Pan Starosta poinformował, że Marszałek zaprasza na najbliższe spotkanie, które 
odbędzie się w piątek. Poinformował, że na spotkanie prawdopodobnie pojedzie pani 
Wicestarosta, z którą należy się umówić w sprawie wyjazdu.  

 
 

Ad. 13. 
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
Nie zabierano głosów.  
 
 

Ad. 14. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Nie zgłoszono uwag do protokołu. 
Radni poprzez głosowanie przyjęli protokół Nr XXX / 2017 z 26 września 2017 r.  

 
 
Ad. 15.  

Sprawy różne.  
 
 
W sprawach różnych pan Sekretarz przedstawił sprawozdanie odnośnie analizy 

oświadczeń majątkowych, wszystkie sprawozdania wyszły bardzo dobrze (informacja 
w złączeniu do protokołu).  
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Ad. 16. 
Zakończenie. 

 
 

Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego w związku 
z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady XXXI sesji Rady Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
 
Sesja trwała od godz. 1400 do godz. 1515 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
    Protokołowała        PRZEWODNICZĄCY 
                          Rady Powiatu Łańcuckiego 
  Renata Czechowicz 

           Stanisław PANEK  


